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Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

 

Deň a čas konania: 31.03.2016, 17:00 hod. 

 

Miesto konania:  ZŠ A. Dubčeka, Majerníkova 62, Bratislava 

 

Prítomní:  

členovia rady školy: Kamil Zeman (ďalej tiež „p. Zeman“) 

Martin Gabaj (ďalej tiež „p. Gabaj“) 

Hajnalka Masaryková (ďalej tiež „p. Masaryková) 

Marta Šikrová (ďalej tiež „p. Šikrová“) 

Zdeněk Borovička (ďalej tiež p. Borovička“) 

Juraj Kmeťko (ďalej tiež „p. Kmeťko“) 

Štefan Velčický (ďalej tiež „p. Velčický“) 

Alžbeta Morbacherová (ďalej tiež „p. Morbacherová“) 

Jana Smatanová (ďalej tiež „p. Smatanová“) 

Helena Kačurová (ďalej tiež „p. Kačurová“) 

 (v ďalšom texte spolu tiež „prítomní členovia RŠ“) 

prizvaní:   Pavol Bernáth (ďalej tiež „p. Bernáth“) 

    Marta Petrášová (ďalej tiež „p. Petrášová“)  

(v ďalšom texte spolu tiež „prítomní“) 

 

So súhlasom a za prítomnosti všetkých prítomných členov Rady školy ZŠ. A. Dubčeka 

(ďalej len „RŠ“ alebo „Rada školy“) sa uskutočnilo zasadnutie Rady školy s nasledovným 

programom: 

(1) Otvorenie zasadnutia a kontrola uznášaniaschopnosti 

(2) Prezentácia, voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

(3) -Správa o plnení úloh vyplývajúcich z Návrhu školského úradu a školského oddelenia 

na ozdravenie ZŠ A. Dubčeka doplnenom na mimoriadnom zasadnutí Rady školy zo dňa 

12.06.2014 

-Informácia o hospodárení školy za mesiace 11 a 12/2015, 1 a 2/2016 

(4) Priebežná informácia vedenia školy o pedagogicko-informačnom a materiálno-

technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu 

-všeobecné zhodnotenie za mesiace 11 a 12/2015, 1 a 2/2016 

-zhodnotenie dosiahnutých výsledkov z Celoslovenského testovania žiakov 5. a 9. 

ročníka ZŠ 2015/2016 

(5) Vyjadrenie k Návrhu rozpočtu školy na kalendárny rok 2016 

(6) Informácia zástupcov Mestskej časti Bratislava-Karlova Ves o zmenách v sieti 

základných škôl a ich predpokladaných dopadoch na ZŠ. A. Dubčeka 

(7) Informácia zástupcov Mestskej časti Bratislava-Karlova Ves o priebehu opravy 

bazéna a hygienických zariadení na škole 

(8) Vyjadrenie k Výročnej správe Rady školy 

(9) Rôzne 

(10) Záver 
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K bodu 1. programu: 

Zasadnutie rady školy (ďalej tiež „zasadnutie“) otvoril predseda rady školy (ďalej tiež 

„Rada“) p. Zeman a konštatoval, že termín a program zasadnutia bol oznámený prítomným 

a všetci prítomní vyjadrujú súhlas s termínom, programom, miestom konania zasadania a 

formou oznámenia a prehlasujú, že zasadanie je uznášaniaschopné. 

 

 

K bodu 2. programu: 

P. Zeman predniesol návrh na voľbu zapisovateľa a na voľbu overovateľa zápisnice. Za 

zapisovateľa navrhol zvoliť p. Kačurovú a za overovateľa zápisnice navrhol zvoliť p. Gabaja. 

 

Následne prítomní pristúpili k hlasovaniu. 

 

Výsledky hlasovania: 

ZA Kamil Zeman, Hajnalka Masaryková, Marta Šikrová, Zdeněk Borovička, Juraj 

Kmeťko, Štefan Velčický, Alžbeta Morbacherová, Jana Smatanová 

PROTI nikto 

ZDRŽAL SA nikto 

 

Zasadanie jednomyseľne všetkými hlasmi prijalo: 

 

Uznesenie č. 1 

Prítomní na zasadnutí zvolili za zapisovateľa Helenu Kačurovú a za overovateľa 

zápisnice Martina Gabaja. 

 

 

K bodu 3. programu: 

Správa o plnení úloh vyplývajúcich z Návrhu školského úradu a školského oddelenia 

na ozdravenie ZŠ A. Dubčeka doplnenom na mimoriadnom zasadnutí Rady školy zo 

dňa 12.06.2014 (ďalej len „Správa o plnení úloh“). 

Riaditeľ ZŠ. A Dubčeka (ďalej len „škola“) p. Bernáth (ďalej len „riaditeľ školy“) informoval 

Radu školy, že: 

- všetky doterajšie zistenia boli v spolupráci s mestskou časťou odstránené 

- kontrola školy prebieha už len v polročných intervaloch 

- všetky preddavkové platby všetkých energií sa platia v termíne splatnosti (odpis robí 

školník pravidelne mesačne a hlási to mestskej časti) 

- fakturácia za teplo je spoločná pre obidve budovy 

 

Informácia o hospodárení školy za mesiace 11 a 12/2015, 1 a 2/2016 

Riaditeľ školy informoval Radu školy o skutočnosti, že škola je v dobrej finančnej kondícii a 

- škola mala preplatky na všetkých energiách (viď. príloha) 

- škola ušetrila na mzdách 

- škola zakúpila upratovací stroj 

- sú uhradené aj príspevky na lyžiarsky kurz 
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- prebehla revízia výťahov a plynových rozvodov v kuchyni 

- prebehla revízia hydrantov a hasiacich prístrojov, pričom škola uhradila približne 

700,-€ na doplnenie hasiacich prístrojov 

- podľa BOZP bolo zakúpené oblečenie a obuv pre všetkých zamestnancov 

 

Rada školy bola oboznámená aj s nejasnosťami za platby športovému klubu MBK-Karlovka. 

 

Uznesenie č. 2 

Rada školy berie na vedomie Správu o plnení úloh a konštatuje, že všetky úlohy boli 

priebežne splnené a škola skončila kalendárny rok s nulovým deficitom. 

 

Rada školy trvá na tom, aby škola účtovala za energie z prenájmov plnú výšku sumy 

dohodnutú v zmluvách a v prípade, ak mestská časť zníži sumu za energie z 

prenájmov v rozpore so zmluvou trvá na tom, aby takto vzniknutý rozdiel 

dofinancovala škole mestská časť. 

 

Rada školy žiada riaditeľa o poskytnutie zoznamu pohľadávok školy voči dlžníkom, 

ktoré sú k 29.02.2016 po lehote splatnosti. 

 

 

K bodu 4. programu: 

Riaditeľ školy informoval Radu školy, že dopĺňať materiálno-technické zabezpečenie sa darí 

a to aj vďaka aktívnej pomoci združenia rodičov a zástupcov žiakov. 

V decembri 2015 bola ukončená mimoriadna fyzická inventarizácia a bol ukončený projekt 

Technickej výchovy v hodnote 50.000,-€ v rámci ktorého vybavenie z tohto projektu prešlo 

k 01.01.2016 do majetku školy. 

K 31. 10. 2015 bol ukončený 1 pracovný pomer, čím sa znížili náklady na mzdy vo výške 

1317 €, k 31. 12. 2015 bol ukončený 1 pracovný pomer, čím sa znížili náklady na mzdy vo 

výške 496 €. 

Riaditeľ školy informoval Radu školy, že na mestskú časť bol v zmysle výzvy Ministerstva 

školstva SR podaný návrh na dofinancovanie vybavenia telocvične, pričom schválená suma 

má byť zverejnená na webovej stránke mestskej časti. 

Riaditeľ školy ďalej informoval, že v celoslovenskom testovaní žiakov 5. ročníka ZŠ. A. 

Dubčeka skončila nad priemernou úspešnosťou národného priemeru a zároveň dal do 

pozornosti, že dňa 06.04.2016 prebehne celoslovenské testovanie žiakov 9. ročníka ZŠ 

2015/2016. 

 

Uznesenie č. 3 

Rada školy berie na vedomie priebežnú informáciu vedenia školy o pedagogicko-

informačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 

procesu, všeobecné zhodnotenie za mesiace 11 a 12/2015, 1 a 2/2016 a zhodnotenie 

dosiahnutých výsledkov z Celoslovenského testovania žiakov 5. a 9. ročníka ZŠ 

2015/2016 tak, ako bola v zmysle bodu 4 prednesená. 
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K bodu 5. programu: 

Riaditeľ školy sa vyjadril k Návrhu rozpočtu školy na kalendárny rok 2016 (ďalej len „Návrh 

rozpočtu“) a vysvetlil jednotlivé položky Návrhu rozpočtu (viď. príloha). 

 

Uznesenie č. 4 

Rada školy berie na vedomie vyjadrenie riaditeľa školy k Návrhu rozpočtu školy na 

kalendárny rok 2016 tak, ako bolo prednesené. 

 

 

K bodu 6. programu: 

Informácia zástupcov Mestskej časti Bratislava-Karlova Ves o zmenách v sieti základných 

škôl a ich predpokladaných dopadoch na ZŠ. A. Dubčeka 

Pani Šikrová informovala prítomných o skutočnosti, že mestská časť ako zriaďovateľ školy 

môže podať žiadosť na MŠVVaŠ SR o vyradenie školy zo siete až po získaní všetkých 

vyjadrení príslušných orgánov vo veci vyradenia ZŠ Veternicová. Všetky príslušné žiadosti 

boli odoslané. 

Riaditeľ školy informoval prítomných o možnosti prechodu žiakov zo ZŠ Veternicová (v 

prípade ak bude ZŠ Veternicová vyradená zo siete základných škôl) ako aj o kapacite 

voľných miest pre prípadných nových žiakov a požiadal Radu školy o súhlas s takýmto 

postupom. 

 

Následne prítomní pristúpili k hlasovaniu. 

 

Výsledky hlasovania: 

ZA  Kamil Zeman, Martin Gabaj, Hajnalka Masaryková, Marta Šikrová, Zdeněk 

Borovička, Juraj Kmeťko, Štefan Velčický, Alžbeta Morbacherová, Jana 

Smatanová, Helena Kačurová 

PROTI nikto 

ZDRŽAL SA nikto 

 

Zasadanie jednomyseľne všetkými hlasmi prijalo: 

 

Uznesenie č. 5 

Rada školy konštatuje, že ZŠ. A. Dubčeka je pripravená prijať všetkých nových žiakov 

a vytvoriť podmienky na bezproblémový prechod z pôvodnej školy na ZŠ A. Dubčeka 

a vytvoriť vhodné podmienky pre ich ďalšie vzdelávanie. 

Rada školy súhlasí s postupom navrhnutým riaditeľom školy a poveruje riaditeľa 

školy, aby vykonal všetky nevyhnutné úkony smerujúce k tomu, aby prechod žiakov 

na ZŠ. A. Dubčeka bol bezproblémový. 

 

 

K bodu 7. programu: 

Informácia zástupcov Mestskej časti Bratislava-Karlova Ves o priebehu opravy bazéna 

a hygienických zariadení na škole. 
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Pani Šikrová a poslanci mestskej časti informovali, že k 15.04.2016 má byť hotový projekt 

opravy bazéna a na základe projektovej dokumentácie bude vypísané výberové konanie na 

zhotoviteľa. 

Rekonštrukcia hygienických zariadení je naplánovaná v čase letných prázdnin. 

Do budúcna je naplánovaná rekonštrukcia spojovacej chodby, podlahy a aj zateplenie 

budovy. 

 

Následne prítomní pristúpili k hlasovaniu. 

 

Výsledky hlasovania: 

ZA  Kamil Zeman, Martin Gabaj, Hajnalka Masaryková, Marta Šikrová, Zdeněk 

Borovička, Juraj Kmeťko, Štefan Velčický, Alžbeta Morbacherová, Jana 

Smatanová, Helena Kačurová 

PROTI nikto 

ZDRŽAL SA nikto 

 

Zasadanie jednomyseľne všetkými hlasmi prijalo: 

 

Uznesenie č. 6 

Rada školy odporúča, aby rekonštrukcia prebehla v čase letných prázdnin, a tak sa 

predišlo mnohým problémom. 

 

 

K bodu 8. programu: 

Rada školy prerokovala Výročnú správu Rady školy (viď. príloha) a vzala ju na vedomie. 

 

Následne prítomní pristúpili k hlasovaniu. 

 

Výsledky hlasovania: 

ZA  Kamil Zeman, Martin Gabaj, Hajnalka Masaryková, Marta Šikrová, Zdeněk 

Borovička, Juraj Kmeťko, Štefan Velčický, Alžbeta Morbacherová, Jana 

Smatanová, Helena Kačurová 

PROTI nikto 

ZDRŽAL SA nikto 

 

Zasadanie jednomyseľne všetkými hlasmi prijalo: 

 

 

Uznesenie č. 7 

Rada školy berie na vedomie Výročnú správu Rady školy. 
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K bodu 9. programu: 

Rada školy sa oboznámila s nevyužitými a zapratanými priestormi pod školou, kde je 

množstvo nepotrebného, starého materiálu. Riaditeľ školy by tento voľný priestor vedel 

účelne využiť pre potreby školy a jej žiakov. 

Riaditeľ sa ďalej informoval, na aké účely bude využitý voľný byt po predošlom školníkovi, 

nakoľko škola by tento byt opäť potrebovala pre nového školníka. 

Členovia rady školy riešili slabé osvetlenie v okolí školy a zároveň skonštatovali potrebu 

osadenia semaforu na cestu pri prechode pre chodcov, nakoľko je toto miesto dôležité pri 

bezpečnom prechode detí cez cestu. 

 

Následne prítomní pristúpili k hlasovaniu. 

 

Výsledky hlasovania: 

ZA  Kamil Zeman, Martin Gabaj, Hajnalka Masaryková, Marta Šikrová, Zdeněk 

Borovička, Juraj Kmeťko, Štefan Velčický, Alžbeta Morbacherová, Jana 

Smatanová, Helena Kačurová 

PROTI nikto 

ZDRŽAL SA nikto 

 

Zasadanie jednomyseľne všetkými hlasmi prijalo: 

 

Uznesenie č. 8 

Rada školy odporúča mestskej časti poskytnúť pomoc pri vypratávaní školy 

v podobe veľkoplošných kontajnerov, prípadne pomocou verejno-prospešných prác. 

Rada školy podporí žiadosť riaditeľa školy o získane voľného bytu v budove školy 

opäť pre potreby, pre ktoré bol pôvodne určený. 

Rada školy odporúča riaditeľovi školy, aby sa obrátil na mestskú časť s požiadavkou 

osvetlenia bočného a zadného priestoru v okolí školy a pod spojovacou chodbou. 

Rada školy odporúča riaditeľovi požiadať mestskú časť o inštaláciu svetelného 

zariadenia na zvýšenie bezpečnosti prechodu cez prechod, ktorý je pri škole veľmi 

frekventovaný. 

 

 

K bodu 10. programu: 

Nakoľko bol program zasadnutia vyčerpaný, pán Zeman prítomným poďakoval za účasť 

a zasadnutie ukončil. 

Túto zápisnicu spísala Helena Kačurová po ukončení zasadnutia z poznámok, ktoré si 

počas zasadnutia zaznamenala. 

 

V Bratislave, dňa 31.03.2016    V Bratislave, dňa 31.03.2016 

 

________________________________  _______________________________ 

Helena Kačurová      Martin Gabaj 

zapisovateľka      overovateľ zápisnice 


